
Protokół nr 55/2023
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 21 listopada 2023 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:
1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych;
2) Klaudiusz Widera – radca prawny;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Joanna Hencel – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
5) Izabela Migocz - dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz dyrektor

zarządzający Muzeum Ziemi Kozielskiej;
6) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
7) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki. W chwili rozpoczęcia obrad
nieobecni byli radni: Katarzyna Dysarz oraz Jacek Król. Do posiedzenia dołączyła
Katarzyna Dysarz).
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.



Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 54/2023 z 17 października 2023 r.
4. Propozycje wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych

planowanych na 2024 rok przez Miejską Bibliotekę Publiczną, Muzeum Ziemi
Kozielskiej, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Miejski Ośrodek Kultury.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich przyznawania w ramach
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle.

6. Podsumowanie pracy komisji w 2023 r.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 54/2023 z 17 października 2023 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Dysarz, Jacek Król

Ad 4.
Propozycje wykazu imprez historycznych, kulturalnych i sportowych
planowanych na 2024 rok przez Miejską Bibliotekę Publiczną, Muzeum Ziemi
Kozielskiej, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Miejski Ośrodek Kultury.



Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zapytał, czy planuje się jakieś nowe
imprezy.

Izabela Migocz, dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz dyrektor
zarządzający Muzeum Ziemi Kozielskiej poinformowała, iż nowością są działania
skierowane na osiedle Sławięcice, ponieważ kończy się rewitalizacja filii. Miejska
biblioteka musi także wykonać działania wskazane przez ministerstwo, czyli zadania
dotyczące wartości regionalnych np. spotkania i warsztaty plastyczne, literackie dwa
razy w miesiącu. W ramach projektu „Dugnad” realizowano rejsy statkiem po Odrze
oraz wyjścia plenerowe, które cieszyły się wysoką frekwencją, więc w przyszłym roku
na pewno będą kontynuowane. W muzeum jak co roku będą organizowane zajęcia na
ferie zimowe, wakacje, „Noc Muzeum” oraz obchody rocznic, a także ciekawe
wystawy, gdy pojawia się ciekawe eksponaty.

Andrzej Kopacki zapytał, czy pracownicy muzeum mają na oku jakiś artefakt, który
można byłoby sprowadzić.

Pani dyrektor odpowiedziała, iż czasem zwracano się z zapytaniem do właścicieli
artefaktów, jednakże odmawiali.

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji powiedział, iż
poza corocznymi imprezami, zajęciami było wiele dodatkowych zajęć i imprez
z projektu „Dugnad” oraz projektu „Pradziad”. Podkreślił, iż dzięki funduszom
z profilaktyki antyalkoholowej było również wiele dodatkowych zajęć m. in. cztery
szkółki siatkarskie. W 2024 roku będzie nowa impreza tj. bieg przeszkodowy „Kozioł”
w Sławięcicach, będzie „Jesienna zabawa biegowa” dla dzieci.

Piotr Gabrysz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury poinformował, że w chwili
obecnej dokładnie nie wiadomo jakie będą nowe przedsięwzięcia. Na pewno będą
wydarzenia pn. „Siesta w drodze”.

Michał Nowak zapytał, dlaczego w ciągu roku Stanisław Słowiński trzykrotnie grał w
Kędzierzynie-Koźlu, gdy galaktyka muzyczna jest nieskończona.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury przypomniał, iż w Kędzierzynie-Koźlu
wystąpiło około stu wykonawców. W tym roku P. Stanisław Słowiński obchodził 15-
lecie trasy twórczej, więc zaproponował kolejny raz przyjazd, ale był to zupełnie inny
koncert.



Przewodniczący komisji poinformował, iż dyskusja została wyczerpana i powiedział,
że komisja omówiła oraz przyjęła ww. informacje.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich przyznawania w ramach
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle.

Michał Nowak zapytał, dlaczego nie można już na nowych zasadach składać
wniosków. Radny myślał, iż chodzi o to, aby opóźnić wejście w życie uchwały z 31
sierpnia do 1 stycznia, a w uzasadnieniu jest napisane coś czego nie ma w uchwale tj.
przyznawanie świadczeń na podstawie starej uchwały.

Klaudiusz Widera, radca prawny poprosił o przerwę w celu wyjaśnień.

O godz. 16:45 przewodniczący komisji ogłosił przerwę, a o godz. 16:50 wznowił
obrady, informując, iż są prawomocne.

Zastępca prezydenta przeprosił za pomyłkę i poprosił o wycofanie uchwały w celu
dokonania poprawki.

Michał Nowak wniósł o zdjęcie ww. projektu uchwały.
Komisja zapoznała się z projektem uchwały i ustaliła, iż rozumie intencję uchwały,
lecz wnosi o jej zdjęcie w celu dokonania poprawki na sesję.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) przyjęła ww. wniosek.



Ad 6.
Podsumowanie pracy komisji w 2023 r.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki podziękował serdecznie za współpracę
i poprosił o mailowe składanie propozycji do planu pracy na rok 2024, ponieważ na
grudniowym posiedzeniu komisji przyjmie nowy plan. Następnie przewodniczący
komisji przypomniał tematy z planu pracy z 2023 roku.

Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 4 grudnia 2023 r. godz. 17:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:10
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


